

小型冷却水循环泵

产品名称	小型冷却水循环泵
公司名称	河北冀群仪器有限公司
价格	4700.00/个
规格参数	品牌:冀群 型号:CCA-1120
公司地址	石家庄市裕华东路148号国际名邸B座703室
联系电话	0311-68053182 13303233509

产品详情

CCA-1120小型冷却水循环泵

型号 : CCA-1120

品牌 : 冀群仪器

CCA-1120小型冷却水循环泵 CCA-1120 Desktop Cooling Water Circulating Pump

产品介绍：台式迷你型。用于2升旋转蒸发器与各种装置的热交换用冷却与发热部件的冷却。冷媒采用HFC (R407C)。具有自我诊断功能, 冷冻机保护定时, 冷冻机高压压力开关, 过载继电器, 热保护装置等安全功能。CCA-1120型冷却水循环泵可置于实验台上, 方向可随意调换。-20℃的冷却能力, 适用于搭配旋转蒸发器回收低沸点溶媒。液温10℃时, 冷却能力可达450W(387kcal/h), 可用于两台旋转蒸发仪的冷却。购买选购的流量调节阀, 循环流量可根据需要调整。

Product introduction: desktop mini-type. Used for 2L rotary evaporator and heat exchange with cooling and heating components in a variety of devices of cooling.

Cold media using HFC (R407C).

With the function of self-diagnosis, refrigerator protecting timer, freezer high-pressure switch, overload relays, thermal protection devices and other safety functions.

CCA-1120 cooling water circulating pump can be placed on the experimental stage, the direction can be arbitrarily switch. -20 °C cooling capacity, suitable for rotary evaporator to recycle low boiling point solvent. Liquid temperature is 10 °C, the cooling capacity can be up to 450W(387 kcal/h), can be used for cooling in the two rotary evaporators. Purchase flow control valve, and circulation flow can be adjusted according to need.

产品名称Name	低温冷却水循环泵CCA-1120 Low Temperature Cooling Water Circulating Pump	
基本参数 Basic parameters	可配旋蒸(反应釜) Equipped with rotary evaporator(reactor)	1-5L
	水槽容积Tank volume(L)	总容量total volume: 4.9L, 实用容量Practical volume: 4L
	水槽材质尺寸Water tank material size(mm)	304不锈钢220*150*120
	控温范围Temperature control()	-20 °C -室温room temperature
	电源Power supply	220V ± 10% 50HZ
	制冷量Refrigerated capacity(W)	450-260
	控温精度Temperature precision()	± 1
	循环泵功率Circulating power(w)	6
	扬程Lift(m)	4
	流量Flow(L/min)	15
	制冷机构Refrigerated institution	采用全封闭压缩机 adopts closed compressor
	循环水嘴接口口径Connection mouth diameter of circulating water	外径OD 11 mm/内径ID 7mm
	温度显示方式Temperature display method	薄膜轻触按键式数字显示Film light touch button type digital display
	整机尺寸Exterior size(mm)	497*232*490
净重Net weight(KG)	28	